
 
 20 September 2019 

SSCPSPTA Notice No. 4 
Parent Seminar 

“Nurturing a Loving and Moral Child Positively” 
  
 
Dear Parents, 
 
The SSCPSPTA is pleased to organize a parent seminar and sharing session about how to 
positively nurture a loving and moral child. 
 

Nowadays, as our children are facing more intense competition, it is common for parents to 
focus more on the character development and instill good values to their children, than to 
focus on their academic performance.  It is hoped that through character building and 
nurturing loving hearts through positive education, we can help them set up the right values.  
 
We are pleased to have invited Ms Blanche Tang, a famous DJ, to facilitate a seminar with 
parents. She will provide some parental tips to nurture children with loving hearts, good 
character and empathy. Ms Tang graduated with a Psychology degree from Wilfried Laurier 
University in Canada. She was a DJ of RTHK, program producer and DJ Instructor in the 
early years. She has presided RTHK’s “Family Affairs” for thirteen years and has published a 
number of parent-child books. She is currently a columnist of the Hong Kong Economic 
Times.  
 
 
Details are as follows: 
 
Date: 14 October 2019 (Monday)  

 
Time: 12:30 pm to 2:00 pm 

 
Venue: 6/F, Congregation House, 119 Leighton Road, Causeway Bay, Hong Kong 

 
Language: The Presentation and Questions & Answers will be conducted in Cantonese 

 
Fee: Free (For SSCPS parents only) 

 
  
Should you be interested in joining us, kindly complete the enrollment form in our School 
App by 2 October, 2019 (Wednesday).  
 
Please feel free to call Ms. Rita Lok on 9457 2228 if you have any queries.  
 
 
SSCPSPTA 



 

 
 

家長教師會通告第四號 

家長講座 

「正向培育有品、有愛的孩子」 

 
致各家長：                                               
 
家長教師會現正為本校家長籌辦一個題為「正向培育有品、有愛的孩子」的家長講座。 
 
現今社會，家長除了要兼顧孩子的學習成績外，更要關注他們的品格發展，並為他們確
立一套正確的價值觀。我們希望以正向教育的方法來提升孩子的品格及愛心的培育。 
 
本會十分榮幸邀請了知名電台節目主持人鄧藹琳女士為本校家長主持講座，她會提供家
長一些親子錦囊，以培育品學兼優、富愛心和同理心的孩子。鄧女士畢業於加拿大偉佛
羅利亞大學，主修心理學。早年曾任電台節目主持人、節目監製和電台節目主持導師，
主持香港電台「訴心事家庭」十三年，並出版了多本親子書。她現時為經濟日報專欄作
家。 
 
 
詳情如下： 
 
日期： 二零一九年十月十四日 (星期一)      

 
時間： 十二時三十分至二時正 

 
地點： 
 

香港銅鑼灣禮頓道 119 號公理堂大樓六樓 
 

語言︰ 講者主題分享及問答環節將以粵語進行 
 

費用： 免費 (只限本校家長出席) 
 

 

有興趣參加之家長，請於二零一九年十月二日(星期三)或以前填妥本校手機程式內之報

名表。 

 

如有查詢，歡迎聯絡駱秀蘭女士 (電話: 9457 2228)。 

 

 此致 

各家長  台鑒 

                                                

 

家長教師會  謹啟 

二零一九年九月二十日 


